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13 členů obvodního zastupitelstva 
   Bc. Dagmar Lapešová, DiS. – finanční úsek ÚMOb Martinov 
 
 

   Miroslav Kolář 
    Zdeněk Kudělka 
 

  Ing. Jana Míková, Ph.D. 
    Petr Vávra 
 

  Bc. Dagmar Lapešová, DiS. – finanční úsek ÚMOb Martinov 
  
 
 
V úvodu přivítal starosta všechny přítomné na 21. zasedání obvodního zastupitelstva. Poté 
podali zprávu ověřovatelé minulého zápisu 20. zasedání Mgr. Alena Michelová a paní 
Vlasta Závodská, kteří zápis bez připomínek podepsali s uvedením, že byl shledán bez 
závad a obsahující všechny údaje. Zastupitelstvo všemi hlasy pro schválilo zápis 
20. zasedání. Ověřovateli dnešního zápisu byli ustanoveni Ing. Jana Míková, Ph.D. a pan 
Petr Vávra. Odsouhlaseno všemi hlasy pro. 
 
Starosta dále seznámil členy obvodního zastupitelstva s programem dnešního zasedání. 
Tento program vč. dodatku byl schválen všemi hlasy pro. 
 
 

 Zastupitelstvu MOb Martinov bylo předloženo 2. rozpočtové opatření. 
Zastupitelstvo města svým usnesením č. 1573/RM1418/24 dne 1. března 2017 
schválilo změnu poskytnuté účelové dotace na zeleň na dotaci neúčelovou. 
Toto navýšení se projeví v příjmech jenom jako změna účelu u poskytnuté dotace, 
u výdajů se tato změna neprojeví, neboť z dostupných informací vyplývalo již v době 
sestavování rozpočtu, že dotace na zeleň již nebude podmíněna účelem (nebude 
potřeba prokazovat náklady vynaložené na údržbu veřejné zeleně městským 
obvodem). U paragrafu „Požární ochrana – dobrovolná část“ se navyšuje položka 
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DDHM – podlimitní technické zhodnocení z důvodu žádosti SDH o dovybavení 
hasičské zbrojnice v souvislosti s činností zásahové jednotky. Toto navýšení 
se projeví snížením položky Výstavba parkoviště U Dílen u paragrafu „Ostatní 
komunikace“. Dále se navyšuje položka Podlaha v hasičské zbrojnici z důvodu 
zvýšení podlahy ve staré garáži hasičské zbrojnice, které musí být provedeno 
z důvodu nutnosti jejího zpevnění. Toto navýšení se projeví snížením položky 
Opravy na objektu Martek u paragrafu „Nebytové hospodářství“. Tato snížení jsou 
dočasné a po schválení závěrečného účtu a výsledku hospodaření budou snížené 
položky znovu navýšeny z prostředků zapojených ze schváleného výsledku 
hospodaření. Zastupitelstvo vzalo na vědomí všemi hlasy pro toto 2. rozpočtové 
opatření Městského obvodu Martinov k 31. březnu 2017 ve výši 0,00% schváleného 
upraveného rozpočtu Městského obvodu Martinov na rok 2017 v souladu 
s usnesením Zastupitelstva městského obvodu Martinov č. 14/2 ze dne 
24. listopadu 2014 – dotace, výdaje v souladu s upraveným návrhem na usnesení 
a písemným materiálem č. 1. 

 

Zastupitelstvo městského obvodu Martinov 

b e r e   n a   v ě d o m í 

2. rozpočtové opatření Městského obvodu Martinov k 31. březnu 2017 ve výši 0,00% 
schváleného upraveného rozpočtu Městského obvodu Martinov na rok 2017 
v souladu s usnesením Zastupitelstva městského obvodu Martinov č. 14/2 ze dne 
24. listopadu 2014 – dotace, výdaje 

 

Pro: 13 Proti: 0 Zdrželo se: 0 
 
 

 Zastupitelstvu MOb Martinov bylo předloženo 3. rozpočtové opatření. Rada města 
svým usnesením č. 05955/RM1418/86 dne 14. března 2017 schválila o poskytnutí 
účelového neinvestičního transferu městskému obvodu Martinov za součinnost 
poskytnutou v rámci monitoringu výsadeb zeleně projektů „Izolační zeleň města 
Ostrava“. Toto navýšení se projeví u paragrafu „Činnost místní správy“ na položce 
Platy zaměstnanců. Zastupitelstvo vzalo na vědomí všemi hlasy pro toto 
3. rozpočtové opatření Městského obvodu Martinov k 31. březnu 2017 ve výši 0,04% 
schváleného upraveného rozpočtu Městského obvodu Martinov na rok 2017 
v souladu s usnesením Zastupitelstva městského obvodu Martinov č. 14/2 ze dne 
24. listopadu 2014 – dotace v souladu s upraveným návrhem na usnesení 
a písemným materiálem č. 3. 

 

Zastupitelstvo městského obvodu Martinov 

b e r e   n a   v ě d o m í 

3. rozpočtové opatření Městského obvodu Martinov k 31. březnu 2017 ve výši 
0,04% schváleného upraveného rozpočtu Městského obvodu Martinov na rok 2017 
v souladu s usnesením Zastupitelstva městského obvodu Martinov č. 14/2 ze dne 
24. listopadu 2014 – dotace 

 

Pro: 13 Proti: 0 Zdrželo se: 0 
 

 

 Zastupitelstvu MOb Martinov bylo předloženo 4. rozpočtové opatření. U paragrafu 
„Silnice“ se navyšuje položka Opravy a udržování z důvodu nutnosti opravy zábradlí 
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po dopravní nehodě na ul. Průběžná. Toto navýšení je kompenzováno snížením 
výdajové položky rekonstrukce chodníku U Dílen u paragrafu „Ostatní komunikace“. 
U paragrafu „Záležitosti bydlení a komunálních služeb“ se navyšuje položka Nákup 
služeb z důvodu provedení sanačních a demontážních prací po požáru Unimo buněk 
v Areálu podnikatelů. U paragrafu „Požární ochrana – dobrovolná část“ se navyšuje 
položka Podlaha v hasičské zbrojnici z důvodu rozšíření předmětu smlouvy 
a víceprací. Tato navýšení jsou kompenzována snížením výdajové položky Výstavba 
parkoviště U Dílen u paragrafu „Ostatní komunikace“. Pan Vávra se zeptal, proč 
se rozpočtují výdaje na opravu po požáru, když dostaneme peníze z pojistky, starosta 
vysvětlil, že všechny výdaje je nutno rozpočtově pokrýt a to i v případě pozdější 
finanční kompenzace, v tomto případě vyplacení pojistné události. Zastupitelstvo 
poté vzalo na vědomí všemi hlasy pro toto 14. rozpočtové opatření Městského 
obvodu Martinov k 30. dubnu 2017 ve výši 0,00% schváleného upraveného rozpočtu 
Městského obvodu Martinov na rok 2017 v souladu s usnesením Zastupitelstva 
městského obvodu Martinov č. 14/2 ze dne 24. listopadu 2014 – výdaje v souladu 
s návrhem na usnesení a písemným materiálem č. 3. 

 

Zastupitelstvo městského obvodu Martinov 

b e r e   n a   v ě d o m í 

4. rozpočtové opatření Městského obvodu Martinov k 30. dubnu 2017 ve výši 0,00% 
schváleného upraveného rozpočtu Městského obvodu Martinov na rok 2017 
v souladu s usnesením Zastupitelstva městského obvodu Martinov č. 14/2 ze dne 
24. listopadu 2014 – výdaje 

 

Pro: 13 Proti: 0 Zdrželo se: 0 
 
 

 Na základě níže uvedených předpisů byly, jako každoročně, provedeny průběžné 
finanční kontroly u příspěvkové organizace Mateřská škola Ostrava-Martinov 
za příslušný rok. Provedenými kontrolami nebyly shledány žádné nedostatky. 
Zastupitelstvo MOb Martinov vzalo na vědomí všemi hlasy pro zprávu o provedení 
průběžných finančních kontrol za rok 2016  provedených podle zákona č. 255/2012 
Sb., o kontrole (kontrolní řád) ve znění pozdějších předpisů, zákona č. 320/2001 
Sb., o finanční kontrole ve znění pozdějších předpisů a podle čl. 10 odst. 10 OZV 
č. 14/2013 - Statut města Ostravy u příspěvkové organizace zřízené SMO - 
městským obvodem Martinov, a to Mateřské školy Ostrava-Martinov, tj. protokol 
č. 001/S/2016-MŠ, kterým byla provedena kontrola za období leden – březen 2016, 
protokol č. 002/S/2016-MŠ, kterým byla provedena kontrola za období duben – 
červen 2016, protokol č. 003/S/2016-MŠ, kterým byla provedena kontrola 
za období červenec – září 2016 a protokol č. 004/S/2016-MŠ, kterým byla 
provedena kontrola za období říjen – prosinec 2016 v souladu s návrhem 
na usnesení a  písemným materiálem č. 4. 

 

Zastupitelstvo městského obvodu Martinov 

b e r e   n a   v ě d o m í 

zprávu o provedení průběžných finančních kontrol za rok 2016  provedených podle 
zákona č. 255/2012 Sb., o kontrole (kontrolní řád) ve znění pozdějších předpisů, 
zákona č. 320/2001 Sb., o finanční kontrole ve znění pozdějších předpisů a podle čl. 
10 odst. 10 OZV č. 14/2013 - Statut města Ostravy u příspěvkové organizace zřízené 
SMO - městským obvodem Martinov, a to Mateřské školy Ostrava-Martinov: 
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a) protokol č. 001/S/2016-MŠ, kterým byla provedena kontrola za období        

leden – březen 2016 
 

b) protokol č. 002/S/2016-MŠ, kterým byla provedena kontrola za období      
duben – červen 2016 

 
c) protokol č. 003/S/2016-MŠ, kterým byla provedena kontrola za období 

červenec – září 2016 
 

d) protokol č. 004/S/2016-MŠ, kterým byla provedena kontrola za období         
říjen – prosinec 2016 

 

Pro: 13 Proti: 0 Zdrželo se: 0 
 
 

 Předsedy finančního výboru Zastupitelstva MOb Martinov, pan Petr Vávra, přednesl 
zprávu o provedené kontrole. Zastupitelstvo MOb Martinov vzalo na vědomí všemi 
hlasy pro Protokol z 5. zasedání finančního výboru Zastupitelstva MOb Martinov 
ze dne 24. 4. 2017 v souladu s čl. 14 odst. 6 Jednacího řádu Zastupitelstva městského 
obvodu Martinov na volební období 2014 – 2018 za období listopad 2016 – březen 
2017 v souladu s návrhem na usnesení a písemným materiálem č. 5. 

 

Zastupitelstvo městského obvodu Martinov 

b e r e   n a   v ě d o m í 

Protokol z 5. zasedání finančního výboru Zastupitelstva MOb Martinov ze dne 
24. 4. 2017 v souladu s čl. 14 odst. 6 Jednacího řádu Zastupitelstva městského 
obvodu Martinov na volební období 2014 – 2018 za období listopad 2016 – březen 
2017 

 

Pro: 13 Proti: 0 Zdrželo se: 0 
 
 

 Předsedkyně kontrolního výboru Zastupitelstva MOb Martinov, paní Mgr. Alena 
Michelová přednesla zprávu o provedené kontrole. V souvislosti s narůstajícím 
dluhem za pronájem pozemku paní Novákové navrhla zapojení právníků 
do vymáhání. Na pronajatém pozemku stojí budova ve vlastnictví paní Novákové, 
proto není možno smlouvu vypovědět. Předsedkyně kontrolního výboru dále 
navrhla případné zahájení jednání o prodeji pozemku paní Novákové. V souvislosti 
s dluhem pana Černého za pronájem nebytových prostor objektu na ulici 
Na Svobodě 3139 a přilehlých pozemků navrhl pan Vávra, aby městský obvod 
přebral provozování ubytovny pro sociálně slabé. Budova musí po dobu 5 let sloužit 
sociálnímu bydlení z důvodu podmínky při financování rekonstrukce budovy 
z prostředků fondu EU. Bylo přislíbeno finančním úsekem, že do příštího zasedání 
zastupitelstva zjistí, jaké jsou v této záležitosti možnosti. Před ukončením diskuse 
k tomuto bodu navrhla předsedkyně kontrolního výboru pozvání obou dlužníků na 
zasedání Zastupitelstva k podání vysvětlení. Zastupitelstvo MOb Martinov poté 
vzalo na vědomí všemi hlasy pro Protokol z 5. zasedání kontrolního výboru 
Zastupitelstva MOb Martinov ze dne 4. 5. 2017 v souladu s čl. 14 odst. 6 Jednacího 
řádu Zastupitelstva městského obvodu Martinov na volební období 2014 – 2018 
za období listopad 2016 – duben 2017 v souladu s návrhem na usnesení a písemným 
materiálem č. 6. 
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Zastupitelstvo městského obvodu Martinov 

b e r e   n a   v ě d o m í 

Protokol z 5. zasedání kontrolního výboru Zastupitelstva MOb Martinov ze dne 
4. 5. 2017 v souladu s čl. 14 odst. 6 Jednacího řádu Zastupitelstva městského obvodu 
Martinov na volební období 2014 – 2018 za období listopad 2016 – duben 2017 

 

Pro: 13 Proti: 0 Zdrželo se: 0 
 

 Dne 4.1.2016 obdržel Úřad městského obvodu Martinov žádosti soudního komisaře 
JUDr. Josefa Kawuloka, který je pověřený provedením úkonů v řízení o pozůstalosti 
po zůstaviteli Ing. René Segeťovi, nar. 13.8.1955, posledně bytem 
Klimkovická 55/25, Ostrava-Poruba, zemř. dne 4.10.2016, o vyslovení souhlasu 
s nabytím majetku nepatrné hodnoty. SMO-MOb Martinov vypravil jmenovanému 
zůstaviteli pohřeb v souladu s ustanovením § 5 zákona č. 256/2001 Sb., 
o pohřebnictví, ve znění pozdějších předpisů, neboť zůstavitel zemřel na území 
městského obvodu Martinov a pohřeb mu nezajistila jiná fyzická či právnická osoba. 
Náklady na vypravení pohřbu dosáhly výše 6.323 Kč. V žádosti ze dne 4.1.2016 
soudní komisař žádá městský obvod Martinov o souhlas s nabytím pozemku parc. 
č. 153/50 – ostatní plocha, ostatní komunikace v k.ú. Mariánské Hory, obec Ostrava, 
jako majetku nepatrné hodnoty, který zůstavitel zanechal. Předmětný pozemek 
se nachází na území města Ostravy, a jak je patrné ze snímků katastrální mapy 
a leteckého snímku jedná se o pozemek pod místní komunikací ulice Emila Filly 
v městském obvodu Mariánské Hory a Hulváky. Na předmětném pozemku váznou 
exekuční příkazy k prodeji nemovitostí. Pokud by Statutární město Ostrava, městský 
obvod Martinov, pozemek nabyl do svého vlastnictví, tak by dluh, pro který 
je exekuce nařízena, zanikl smrtí zůstavitele (dluh by mohl přejít pouze na dědice 
zůstavitele, ale v tomto případě není žádných dědiců, kteří by majetek po zůstaviteli 
nabyli, a pozemek jako majetek nepatrné hodnoty by přešel na Statutární město 
Ostrava, městský obvod Martinov bez zatížení dluhem, neboť městský obvod 
Martinov jako vypravitel pohřbu v případě vydání majetku nepatrné hodnoty 
v pozůstalostním řízení není považován za dědice). Vzhledem k tomu, že se jedná 
o pozemek pod místní komunikací, bylo by vhodné, kdyby došlo k nabytí pozemku 
do vlastnictví Statutárního město Ostrava. V případě nabytí pozemku, bude 
pozemek svěřen do správy městskému obvodu Mariánské Hory a Hulváky. Rada 
městského obvodu Martinov projednala věc nabytí nemovitosti dne 6. března 2017 
a usnesením č. 662/54 žádala Radu města Ostravy o vydání předchozího souhlasu 
s nabytím nemovitosti. Předchozí souhlas byl vydán usnesením rady města 
č. 06132/RM1418/89ze dne 4.4.2017 Materiál byl členům zastupitelstva městského 
obvodu předložen ve variantách. Starosta navrhl hlasovat pro variantu A – vydání 
souhlasu s nabytím pozemku. Vzhledem ke skutečnosti, že nebyl podán jiný návrh, 
nechal starosta o podaném návrhu hlasovat. 11 hlasů bylo pro, 2 proti (Besuch, 
Křížek). Zastupitelstvo tedy vydalo souhlas s bezúplatným nabytím nemovitosti - 
pozemku parc. č. 153/50 – ostatní plocha, ostatní komunikace v k.ú. Mariánské 
Hory, obec Ostrava v souladu s variantou A návrhu na usnesení a písemným 
materiálem č. 7. 

Zastupitelstvo městského obvodu Martinov 

v y d á v á   s o u h l a s 

s bezúplatným nabytím nemovitosti - pozemku parc. č. 153/50 – ostatní plocha, 
ostatní komunikace v k.ú. Mariánské Hory, obec Ostrava 

 

Pro: 11 Proti: 2 Zdrželo se: 0 
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 V organizačních záležitostech bylo projednáno: 

 
a) Starosta informoval o reklamaci při stavebních úpravách podlahy v garáži 

hasičské zbrojnice. 

b) Dále starosta informoval o ukončení funkce tajemnice ÚMOb Martinov 
a o vypsaném výběrovém řízení na obsazení této pracovní pozice. 

c) Starosta seznámil členy zastupitelstva s plánovanou opakovanou schůzkou 
s panem Vítkovským ohledně parkování na ul. Kamenná. 

d) Dále starosta informoval o výsledcích úsekového měření a o jednáních, které 
v této souvislosti proběhly. Z těchto jednání vyplynulo, že počáteční investice by 
byla cca 250 tis. Kč a roční poplatek za provoz kamerového systému a přenosu 
dat by činil 600 tis. Kč. Také upozornil na skutečnost, že tato investice by byla 
nenávratná, neboť pokuty za přestupky v této oblasti řeší MMO, odbor dopravně 
správních činností.  

e) Starosta dále informoval, že v roce 2018 bude městskému obvodu navýšena 
dotace na investice o 1,3 mil. Kč a není možné tuto dotaci použít na jiné účely. 

f) Pan Křížek požádal starostu, aby započal jednání se starostou MOb Plesná 
ve věci zakoupení már s případným finančním přispěním MOb Martinov. 
Starosta sdělil, že s tímto návrhem nesouhlasí, ale zeptá se. 

g) Pan Vávra se zeptal, zda již někdo podal přihlášku na místo tajemnice, starosta 
oznámil, že zatím nikdo. Dále se zeptal, zda je již pořízena nová síť na hřišti 
a upozornil, že v okolí víceúčelového hřiště je vysoká tráva. Místostarosta 
odpověděl, že síť je již koupená a tráva byla posekána během dne. 

h) Mgr. Michelová informovala o propadlém kanále na parkovišti U Dílen, starosta 
oznámil, že o tom ví, kanál patří DPMO a ten již situaci řeší, ale z důvodu 
vysokých nákladů bude omezení na parkovišti dlouhodobějšího rázu. V této 
souvislosti upozornila Mgr. Michelová, že na ul. U Dílen není nakreslen přechod, 
starosta oznámil, že komunikace patří DPMO a přechod musí zajistit oni. 

i) Mgr. Michelová dále vznesla dotaz na realizaci přestavby objektu bývalého 
obchodu Billa na kasino, starosta informoval o probíhajících komplikovaných 
jednáních na MMO v souvislosti s vyhláškou o regulaci hazardu. 

j) Dále Mgr. Michelová požádala o opravu lavičky na ul. U Dílen, místostarosta 
opravu přislíbil. 

k) Paní Šimíková upozornila na zanesenou vpusť dešťové kanalizace v křižovatce ul. 
Borovicová a Martinovská. Pan Švrčula upozornil na zanesenou vpusť dešťové 
kanalizace v křižovatce ul. Na Svobodě a Martinovská. Starosta přislíbil, že vyzve 
vlastníka kanalizačních vpustí (SSMSK) k nápravě. 

l) Posledním bodem diskuse se týkala nových projektových výkresů týkajících 
se Severního spoje v úseku ul. Průběžná, Martinovská a dále kolem domů na ul. 
U Dílen. 

 
Po vyčerpání všech bodů programu starosta poděkoval všem přítomným členům 
zastupitelstva za účast a pozval je na 22. zasedání, které se uskuteční dne 26. června 2017 
v 18:00 hod.. 
 
 
V Martinově dne 17. května 2017 
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  Bc. Dagmar Lapešová, DiS., v.r.   
 
 
 

 Ing. Jana Míková, Ph.D., v.r.   
 
 
   Petr Vávra v.r.      
 
 
 
 

Karel Civín, v.r. 

 
 Usnesení 
 Program vč. dodatku 
 Prezenční listina členů zastupitelstva 
 Prezenční listina hostů 
 Písemné materiály č. 1 - 7 


